
FABKİM HİDROSTOP 510 

MƏHSUL HAQQINDA: Maye silikon əsaslı, inşaat materiallarının üzərlərinə hopdurularaq su önləyicilik 

verən, solventli və şəffaf su izolyasiyası materialıdır. Su keçirməyən, lakin hava keçirəndir. Səthdə qat 

yaratmır. Çöl cəbhə örtücülərinin görüntüsünü dəyişmədən qoruyur. 

XÜSUSİYYƏTLƏRİ: Su keçirməzdir. Səthdə təbəqə əmələ gətirmir. Kirlənmə, çiçəklənmə, kiflənmə və 

donmanın mənfi təsirlərini aradan qaldırır.  

TƏTBİQİ: Çatları olmayan, su keçirən səthlər üçün su hopmasını azaldan, kirlənməni önləyən və 

çiçəklənmədən qoruyan material olaraq istifadə edilir. Daş, kərpic, kirəmit, qazbeton, traverten, sement, alçı, 

beton, mərmər, üzlük daşı, qranit, bişmiş torpaq və bu kimi boyanmayan təbii səthlərin su keçirməzliyini 

təmin edir, tarixi əsərlərin səthlərini atmosferik təsirlərə qarşı qoruyur. Səth, qabarmış və tökülmüş boya və 

sabit olmayan dağınıq hissələrdən, çiçəklənmə, yağ və tozdan təmizlənməli, quru, boyasız və möhkəm 

olmalıdır. Səthdə nəm ləkələri  olmamalıdır. Böyük ölçülü çatlaqlar xüsusi təmir suvağı ilə düzəldilməlidir. 

Donmuş, əriməkdə olan və ya 24 saat içərisində donma təhlükəsi olan səthlərə tətbiq etməyin. FABKİM 

HİDROSTOP 510 incəldilmədən püskürtmə, rolik və ya fırça ilə səth doyana qədər tətbiq edilməlidir. Çox 

əmici səthlərdə FABKİM HİDROSTOP 510, qatlar arası maksimum 4 saat gözləmək şərti ilə iki və ya üç 

qat şəklində tətbiq edilməlidir. Materialın axmamasına diqqət etmək lazımdır. Tətbiq zamanı ətrafa sıçrayan 

materialın təmizlənməsi çətin olduğuna görə şüşə səthlər, taxta və metal pəncərə və qapı çərçivələrində 

qoruyucu vasitə istifadə edilməlidir. Çevrədə bitkilər olduğu halda onlar selofan ilə örtülməlidir. FABKİM 

HİDROSTOP 510 oda və qığılcıma qarşı qorunmalıdır. İstifadə edərkən qoruyucu gözlük və əlcək 

taxılması məsləhətdir. Material quruyanadək yağışdan qorunmalıdır.  

İNCƏLDİLMƏSİ: İstifadəyə hazırdır. 

QURUMA VAXTI (20°C, 65%nisbi rütubətdə): 24 saat arzində quruyur. 

 

SƏRFİYYAT: Səthin hopmasından asılı olaraq tək qatda təxmini 150-200 ml/m2.  Daha dəqiq sərfiyyatı 

təyin etmək üçün nümunə işləmlərinin aparılması məsləhətdir. 

 

QEYD: Tətbiq ediləcək səthlərin və məkanın temperaturu +5°C ilə +30°C arası olmalıdır.  

 

SAXLANMA MÜDDƏTİ: 2 ildir. İdeal saxlanma temperaturu +10°C ilə +20°C arasıdır. (ağzı açılmamış 

orijinal qutuda, sərin yerdə, donmaqdan və birbaşa günəş şüalarının təsirindən qorumaq şərti ilə). 

 

TƏHLÜKƏSİZLİK TƏDBİRLƏRİ: 

R10 Alovlana bilər. 

R37/65/67 Nəfəs yollarına zərər verə bilər. Udulduqda və tənəffüs edildikdə ciyərlərə zərər verə bilər. 

S2 Uşaqların əllərinin çatmayacağı yerlərdə saxlayın. 

S24/25 Dəri və göz ilə təmas etdirməyin. 

S57 Ətraf mühitə verə biləcəyi zərərlərə qarşı qoruyun. 

 

SƏHV İSTİFADƏYƏ GÖRƏ İSTEHSALÇI FİRMA MƏSULİYYƏT DAŞIMIR. 

  



FABKIM HIDROSTOP 510 

 

DESCRIPTION: Liquid silicon-based, transparent water insulation material with solvent, giving repellency 

to construction materials by absorbing on their surface. Water-proof, but breathable. Does not create film on 

surface. Protects exterior covers without changing their original view. 

 

FEATURES: Water resistant. Does not create film on surface. Eliminates the negative effects of pollution, 

blooming, molding and freezing. 

 

APPLICATION: FABKIM HIDROSTOP 510 is used as a material, protecting the absorbent surfaces 

without any cracks, from pollution and blooming. It provides the water insulation of such unpainted 

materials as stone, brick, tiles, aerated concrete, travertine, cement and plaster, concrete, marble, stone 

cladding, granite, baked earth and other natural surfaces, protects the historical monuments’ surfaces against 

atmospheric effects. Surface should be cleaned of spilled paint and unstable parts, blooming, oils and dust; it 

should be dry, unpainted and stable. There should not be wet spots on the surface. Big sized cracks should be 

repaired with special repairing putty. Do not apply on frozen, melted surfaces and on surfaces exposed to 

freezing within 24 hours. Apply FABKIM HIDROSTOP 510 without thinning with the help of spray, roller 

or brush until the surface became saturated. Apply FABKIM HIDROSTOP 510 in two or three layers 

waiting max. 4 hours between each layer. Pay attention that the material does not flow. As it is difficult to 

clean the material bouncing around while applying, it is recommended to cover glass, wood and metal 

window and door frames. If there are plants in the area they should be covered by the cellophane. FABKIM 

HIDROSTOP 510 should be protected against fire and sparks. Protective glasses and gloves are 

recommended while using. The material should be protected from rain until drying. 

 

THINNING: Ready to use. 

 

DRYING TIME (20°C, 65%HR): Dries within 24 hours. 

 

CONSUMPTION: Depending on the absorption of the surface for 1 coat it is 150-200ml/m2. It is 

recommended to hold examples to define the exact consumption. 

 

NOTE: During the application the surface and space temperature should be between +5°C and +30°C. 

 

SHELF LIFE: 2 years. The ideal storage temperature is between +10°C and +20°C. (In an unopened 

original container in cool places, safe from freezing and direct influence of the sun rays). 

 

WARNING:  

R10 - Easily flammable.  

R37/65/67 – Harmful for respiratory system/ Smelling and swallowing is harmful for lungs. 

S 2 Keep far from children. 

S 24/25 Do not contact with skin and eyes. 

S 16 Keep away from the sources of fire; don’t smoke while applying. 

S 57 Protect against probable hazards to the environment. 

 

THE MANUFACTURER IS NOT RESPONSIBLE FOR MISUSE. 

  



FABKİM HİDROSTOP 510 

О ПРОДУКТЕ: Прозрачный гидроизоляционный материал, на основе растворителя и жидкого 

силикона, придающий строительным материалам особенность гидроизоляции путем впитывания на 

поверхность. Является водонепроницаемым, но в то же время воздухопроницаемым. Не образует 

пленки на поверхности. Защищает верхний слой внешних покрытий не меняя вида.  

ОСОБЕННОСТИ: Водонепроницаем. Не образует пленки на поверхности. Устраняет негативные 

последствия от загрязнения, плесени и замерзания.  

ПРИМЕНЕНИЕ: используется в качестве гидроизолирующего материала на водопроницаемых 

поверхностях и защитного средства от загрязнения и плесени. Обеспечивает гидроизоляцию таких 

некрашеных естественных поверхностей как камень, кирпич, черепица, газобетон, травертин, цемент, 

шпатлевка, бетон, мрамор, облицовочный камень, гранит и т.д., защищает поверхности исторических 

произведений от атмосферных влияний. Перед применением поверхность необходимо прочистить от 

загрязнения, от остатков старой краски и выпуклостей, плесени, жира и пыли. Поверхность должна 

быть сухой, без краски и выносливой, на ней не должно быть влажных пятен. Большие трещины 

должны быть заполнены специальной шпатлевкой. Не используйте на поверхностях замерзших или с 

угрозой замерзания в течение следующих 24 часов. FABKİM HİDROSTOP 510 наносится без 

разбавления, путем распылителя, валика или кисти до полного насыщения поверхности. FABKİM 

HİDROSTOP 510 наносится в два или три слоя с промежутками в максимум 4 часа между слоями. 

Следует проследить, чтобы средство не протекало. Из-за трудности очищения брызгов по сторонам 

во время использования средства необходимо покрыть стекло, металлические и деревянные оконные 

рамы защитным средством. В случае, если поблизости имеются растения, то их необходимо покрыть 

целлофаном. FABKİM HİDROSTOP 510 необходимо беречь от пламени и искр. Рекомендуется 

использовать защитные очки и перчатки во время применения. Средство необходимо беречь от 

дождя до полного высыхания.  

РАСТВОРЕНИЕ: Готов к использованию. 

ВРЕМЯ ЗАТВЕРДЕНИЯ (20°C/65%ОВ): Полное затвердение через 24 часа.  

 

РАСХОД: В зависимости от поглощающей способности поверхности – приблизительно 150-

200мл/м2.  

 

ПРИМЕЧАНИЕ: Температура обрабатываемой поверхности и помещения должна быть между +5°C 

и +30°.  

 

СРОКИ ХРАНЕНИЯ: 2 года. Идеальная температура хранения между +10°C и +20°C (при условии 

хранения в закрытой оригинальной упаковке, прохладном помещении, вдали от прямых солнечных 

лучей и мороза).  

 

МЕРЫ ПРЕДОСТОРОЖНОСТИ: 

R 10 Легко воспламеняется. 

R 37/65/67 Вредно для дыхательных путей. В случае вдыхания и глотания может навредить легким. 

S 2 держите вдали от детей. 

S 24/25 Избегайте контакта с кожей и глазами. 

S 57 берегите окружающую среду от возможного вреда.  

 
ЗА НЕПРАВИЛЬНОЕ ПРИМЕНЕНИЕ ФИРМА-ПРОИЗВОДИТЕЛЬ НЕ НЕСЕТ ОТВЕТСТВЕННОСТИ. 


